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Verslag van het Algemeen Bestuur CAW van 9 oktober 2019 te Hoorn 
_________________________________________________________________________________ 
 
Aanwezig: de heer D. Kuipers    gemeente Medemblik 
  mevrouw C. van de Pol (wnd. voorzitter) gemeente Koggenland 

de heer B. Beemster    gemeente Opmeer 
de heer D. Luyckx    gemeente Enkhuizen 
de heer J. Broeders    gemeente Drechterland 
de heer Nootebos    gemeente Stede Broec 

 
Alsmede: de heer W. Bosma (secretaris)   NV HVC 

de heer H. Mogezomp    Organisatieadviesbureau Buiten 
mevrouw E. Repetto    NV HVC  
mevrouw I. Stemmler    gemeente Enkhuizen, raadslid 

 
Afwezig m.a.: de heer S. Bashara    gemeente Hoorn 

de heer D. de Heer    gemeente Hoorn 
de heer T. Linting    gemeenten SED 

_________________________________________________________________________________ 
 
 
1. Opening en mededelingen 
 
De heer Bashara heeft zich afgemeld voor deze bijeenkomst; mevrouw Van de Pol neemt waar als 
voorzitter. 
 
2. Vaststelling van de agenda 
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3. Ingekomen en uitgaande stukken sinds 4 juli 2019 
 
De aanwezigen nemen de ingekomen en uitgaande stukken door.  
 
De heer Beemster verwijst naar de ingekomen zienswijze van Opmeer en geeft aan dat een van de 
punten die in de zienswijze wordt aangehaald de mogelijke bezuiniging op de gemeenschappelijke 
regelingen in 2021 is.   
 
Mevrouw Van de Pol merkt op dat ook Stede Broec een brief hierover heeft doen uitgaan. Echter, tot 
nu toe was een bijdrage aan het CAW vanuit de individuele gemeenten niet aan de orde, pas vanaf 
2019 is dit het geval.  
 
De heer Broeders is van mening dat een basislijn over de wijze waarop moet worden omgegaan met 
de GR-en moet worden afgesproken in de Regiegroep. Als er sprake is van door te voeren 
bezuinigingen, zal ook moeten worden bekeken welke specifieke taken worden afgestoten.  
 
De ingekomen en uitgaande stukken worden, met inachtneming van de gemaakte opmerkingen, ter 
kennisgeving aangenomen. 
 
 

CONCEPT
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4. Verslag, besluiten- en actielijst d.d. 4 juli 2019 
 
Het verslag, de besluiten- en actielijst worden doorgenomen en ongewijzigd vastgesteld. 
 
5. Technische vervolgbesluiten i.v.m. overdracht taken/bevoegdheden van GR-CAW naar 
individuele gemeenten t.b.v. de nieuwe DVO (vaststellen wijziging tekst Gemeenschappelijke 
Regeling en allonge). 
 
De heer Mogezomp geeft een toelichting.  

De besluitvorming over nieuwe DVO’s van de Westfriese gemeenten en HVC is bij alle zeven 
gemeenten afgerond en positief verlopen. De gemeenteraden hebben daarover een positieve 
zienswijze afgegeven en de meeste colleges hebben met de nieuwe DVO ingestemd. Bij de 
gemeenten Drechterland en Enkhuizen is een positieve zienswijze afgegeven en de colleges zijn 
bevoegd om een DVO met HVC aan te gaan. 

Afvalstoffenverordening 

De huidige Regionale Afvalstoffenverordening van het CAW wordt mettertijd vervangen door een 
afvalstoffenverordening voor iedere individuele gemeente. Er wordt gewerkt met een model van de 
VNG als basis; de Afvalstoffenverordening wordt vereenvoudigd en de meer specifieke bepalingen 
worden vastgelegd in Uitvoeringsbesluiten. 

De heer Nootebos wijst er op dat er taken bij CAW verdwijnen en informeert of er een gemeentelijke 
legesverordening moet komen voor het heffen van de afvalstoffenheffing. De heer Mogezomp geeft 
aan dat de afvalstoffenheffing niet door CAW wordt geïnt maar door de gemeente, dus de 
legesverordening is al geregeld. De besluitvorming bij gemeenten omtrent de Afvalstoffenverordening 
vindt in november/december a.s. plaats, dus er is geen vacuum hierin. De bestaande Regionale 
Afvalstoffenverordening blijft van kracht zolang er geen vervangende regeling is.  

Tekst van de GR 

De tekst van de gemeenschappelijke regeling krijgt een aantal technische wijzigingen die noodzakelijk 
zijn om de nieuwe DVO te kunnen implementeren. Dit wil niet zeggen dat het CAW in de toekomst op 
deze manier blijft werken, dit blijft punt van onderzoek. Er is een conceptnota in de maak die 
gemeenten kunnen gebruiken voor de vaststelling van deze stukken.  

De heer Beemster verwijst naar art. 16 lid 1 onder e van de concept tekst van de GR. Het CAW was 
en blijft conform deze tekst een rechtspersoon die bevoegd is om privaatrechtelijke rechtshandelingen 
aan te gaan; hieronder valt ook het aangaan van een DVO. Spreker pleit ervoor om de tekst van dit 
artikel aan te passen zodat het aangaan van een DVO niet tot deze bevoegdheden behoort. De heer 
Mogezomp neemt dit in onderzoek. 

Allonge 
 
De allonge beoogt wat aanpassingen aan te brengen in de lopende DVO, waaronder te bepalen dat 
de nieuwe DVO met terugwerkende kracht gaat gelden. 

De heer Nootebos informeert naar de kwijtscheldingsregeling. De heer Mogezomp geeft aan dat die 
blijft en meegaat in het onderzoek naar de toekomst van CAW. Mevrouw Van de Pol geeft aan dat de 
kwijtscheldingsregeling geen onderdeel uitmaakt van de DVO. De heer Broeders wijst er op dat als de 
gemeenten niets doen, de regeling vervalt per 1 januari 2020, dus er moet apart iets worden geregeld. 
De heer Mogezomp geeft aan dat het onderwerp in december wordt geagendeerd. 
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De heer Luyckx geeft aan dat de voorliggende notitie lastig te begrijpen is en pleit voor een duidelijke 
notitie naar de raden. Mevrouw Van de Pol ondersteunt dit voorstel en vraagt om een oplegnotitie met 
kort en eenvoudig hetgeen het AB wil en waarom. De heer Mogezomp neemt dit mee. 
 
De heer Broeders informeert of de lokale afvalstoffenverordening ook in december wordt 
geagendeerd. De heer Mogezomp bevestigt dit; voorstel wordt om de modelverordening van de VNG 
te volgen.  
 
De heer Beemster wijst er op dat de allonge over de lopende DVO gaat en door de voorzitter van het 
CAW kan worden getekend; de nieuwe DVO’s moeten echter door de bevoegde wethouder en 
burgemeester worden getekend; spreker pleit ervoor om dit alvast kenbaar te maken. 
 
Mevrouw Van de Pol verwijst naar punt 4 en stelt voor om de secretariaten een moment te laten 
plannen. De eerste ondertekening is in Stede Broec gepland op 28 oktober, dan kan er een 
persbericht don uitgaan; wel low profile, er is vóór de zomer al veel aandacht besteed aan dit 
onderwerp, tenslotte.  
 
De vergadering besluit: 
1.  vast te stellen, met inachtneming van het nader te onderzoeken wijzigingsvoorstel van de heer 

Beemster m.b.t. art. 16 lid 1 onder e, de wijzigingstekst GR en in te stemmen met het voorstel 
om deze voor besluitvorming aan de gemeenten voor te leggen; 

2.  In te stemmen met de allonge op de huidige uitvoeringsovereenkomst en deze te 
ondertekenen na besluitvorming in colleges van B&W over definitief aangaan van nieuwe 
DVO’s met HVC; 

3.  In te stemmen met het voorstel om de regionale afvalstoffenverordening in te trekken, met dien 
verstande dat de regionale verordening zijn werkingskracht behoudt tot het moment dat de 7 
West-Friese gemeenten een eigen gemeentelijke afvalstoffenverordening hede heer Beemstern 
vastgesteld; 

4.  Vast te stellen een moment voor een gezamenlijk persmoment/communicatietraject. 
 
6. Accountant CAW 
 
De heer Bosma geeft een toelichting. PWC heeft voor dezelfde dienst een twee maal hogere offerte 
ingediend, wat reden was om naar een andere accountant te zoeken. Er is een goede regionale 
accountant gevonden. Dit speelt ook bij andere gr-en.  
 
De vergadering stemt in met het aanwijzen van Kaap Hoorn Accountants en Adviseurs ten behoeve 
van de controle van de jaarstukken CAW 2019. 
 
7. Verlening opdracht Bureau Buiten voor implementatie DVO o.b.v. offerte Bureau Buiten. 
 
De heer Mogezomp verlaat tijdelijk de vergaderzaal. 
 
De heer Luyckx informeert of het CAW mandaat heeft om hierover en dan met name over de 
kostentoedeling te besluiten. De vergadering stelt vast dat de bestuurders via de voorafgaande 
instemming van de respectievelijke college’s het mandaat hebben om hierover als AB-CAW te 
besluiten.   
 
Mevrouw Van de Pol geeft aan dat met deze opdrachtverlening de opdracht moet worden afgerond. 
De heer Luyckx merkt op dat het traject uitstekend is verlopen en hiermee Bureau Buiten wenst te 
complimenteren.  
De heer Nootebos geeft aan dat het een ingewikkeld traject was en Bureau Buiten het CAW daarin 
goed heeft begeleid. Ook de raad geeft positieve feedback over deze aanpak.  
 
De heer Mogezomp betreedt de vergadering.  
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Mevrouw Van de Pol meldt dat de vergadering unaniem instemt met het voorstel met de 
complimenten van de aanwezigen voor de uitvoering van het traject. 
 
De vergadering stemt in met verlenen van de opdracht aan Buiten Organisatieadvies om de trajecten 
m.b.t. het DVO-traject en het toekomstonderzoek CAW af te ronden voor een bedrag van maximaal 
€ 23.000 (excl. btw) en met het verdelen van de kosten op basis van het inwonertal per gemeente. 
 
8. Stand van zaken onderzoeken Bodemzorg 
 
Overdracht taken 
 
De heer Bosma meldt dat Bodemzorg miv 1 oktober jl. de beheerstaken heeft overgenomen van HVC 
(de heer Mulder). De heer Mulder is in het laatste kwartaal nog beschikbaar om Bodemzorg indien 
gewenst te ondersteunen/adviseren. Het contact met omwonenden is een taakgebied dat de heer 
Bosma heeft overgenomen. 
 
Nazorg voorstel 
 
Het voorstel met betrekking tot het laagdikte onderzoek is besproken met de RUD en akkoord 
bevonden. Het onderzoek gaat komende week beginnen; de drainage wordt nog in kaart gebracht en 
er zal nader worden bezien hoe om te gaan met de afvalwaterstromen. 
 
De heer Nootebos informeert naar de haalbaarheid om de stort af te graven en te verbranden. De 
heer Bosma weet dat dit bij een aantal stortplaatsen deels is gebeurd. In dit specifieke geval is het 
volgens spreker waarschijnlijk geen optie, het brandbaar materiaal is ondertussen afgebroken dus 
vrijwel onverbrandbaar, maar spreker zal de haalbaarheid van deze optie nagaan bij Bodemzorg. 
 
De heer Broeders informeert naar de onderzoeken van Bodemzorg. De heer Bosma geeft aan dat 
deze in 2019 moeten zijn afgerond. Mevrouw Van de Pol stelt voor om deze in december te 
agenderen. 
 
9. DVO Stand van zaken 
 
De heer Mogezomp geeft een toelichting.  
 
Tijdens de vorige vergadering zijn het collectieve deel van de DVO en deel 1 van de individuele DVO’s 
in concept besproken.  
 
Het bedrag wordt in de DVO’s door het aantal woonhuisaansluitingen (wha) gedeeld, maar dat wil niet 
zeggen dat elke gemeente er op dezelfde manier mee om moet gaan. In de DVO is ervoor gekozen 
om het op een eenduidige manier te berekenen om zo mutaties per jaar te kunnen geven, maar de 
versleuteling naar de heffing is aan de gemeente. De prognose van HVC voor 2020 komt binnenkort 
uit en dit is van belang voor bijv. de begroting en de inning van de afvalstoffenheffing.  
 
De indexering blijft dezelfde, nl. op basis van de Consumenten Prijsindex (cpi). Ook gezien de 
kostenontwikkeling aan de brandstofkant is dit een goede keuze. 
 
Aan deel 2 van de DVO met de productbladen zijn afspraken over de overlegstructuur en rapportage, 
prognoses, ambities, een jaarplan en een evaluatiemoment in najaar 3 toegevoegd. 
 
De heer Beemster informeert naar de marktconformiteit; de heer Mogezomp bevestigt dat deze ook 
wordt meegenomen in de evaluatie. 
 
De heer Beemster informeert naar de rol van het ambtelijk overleg en kennisdeling. De heer 
Mogezomp geeft aan dat ook dat onderdeel een plek krijgt in het toekomstonderzoek.  
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Mevrouw Van de Pol informeert bij de aanwezigen hoe de gemeenten omgaan met lokale kosten. 
 
De heer Nootebos geeft aan dat kosten worden toegeschreven aan btw-compensatie, dat er btw-
toerekening plaatsvindt, dat veegvuil met een percentage wordt meegenomen en dat er een opslag 
voor de ambtelijke inzet wordt berekend. 
 
De heer Beemster geeft aan dat de wens bestond om in de komende jaren het gat à € 15 per jaar 
dicht te lopen richting kostendekkendheid. Dit wordt nu in één keer gedaan, gezien het gewijzigde 
tarief. Op basis van de interne kosten voor overhead en de kosten voor inzameling en verwerking van 
de gemeente zelf, komt de gemeente positief uit, anderzijds is er een egalisatiereserve PMD nodig, 
dus uiteindelijk blijft er onder de streep weinig over, maar de activiteit is wel 100% kostendekkend. 
 
De heer Broeders geeft aan dat het zijn wens was om dit na de zomer aan de raad voor te leggen, 
omdat in de kadernota was gemeld dat een bedrag à E 140.000 in het kader van 100% 
kostendekkendheid zou worden afgeroomd.  Spreker geeft aan dat het bedrag dat vrijkomt uit de 
allonge zal worden gebruikt om de beloofde daling van € 10 per jaar in één keer aan de bewoners te 
geven. Wat over blijft gaat naar de egalisatiereserve voor kunststoffen. 
 
De heer Luyckx geeft aan nog niet 100% kostendekkend te zijn; hoe dit aan te pakken is nog punt van 
discussie. 
 
10. HVC – AEB 
 
De heer Bosma geeft een toelichting. Een van de argumenten die heeft meegewogen om er niet mee 
door te gaan is dat AEB zwaar leunt op importstromen, terwijl HVC de import juist wil verminderen.  
 
De heer Nootebos verwijst naar de AV van 20 september jl. waarin de case werd toegelicht en de 
voorwaarden die HVC stelde; spreker geeft aan te zijn getroffen door de koudwatervrees van de 
aanwezigen.  
 
De heer Kuipers geeft aan dat, los van de aandachtspunten, het in zijn visie een goed idee was om 
AEB onder te brengen bij HVC.  
 
Mevrouw Van de Pol geeft aan dat het niet alleen een bedreiging was, maar ook een kans. 
 
De heer Beemster verwijst naar de in zijn optiek wat summiere informatiebrief; spreker had graag 
meer informatie ontvangen over de redenen om er vanaf te zien.  
 
De heer Luyckx geeft aan het persbericht naar de raad te hebben doorgezet. Spreker geeft aan niet 
uit te sluiten dat, indien geen oplossing wordt gevonden, Amsterdam weer bij HVC aanklopt. 
 
De heer Bosma meldt dat de heer Van Steensel, algemeen directeur van HVC, had aangegeven dat 
er nog geen verkenning was gestart; deze zou pas worden gestart op het moment dat bij alle 
betrokken partijen duidelijk zou zijn dat dit de weg was die bewandeld moest worden.  
 
De heer Luyckx pleit er voor om de raad op de hoogte te houden van het vervolg en de redenen van 
deze beslissing te communiceren. 
 
Mevrouw Van de Pol stelt voor om een korte uitleg voor de raadsleden op te stellen. De heer Bosma 
neemt dit mee. 
 
11. Rondvraag en sluiting 
 
De heer Nootebos informeert naar de wijze waarop een ja-ja sticker kan worden geïntroduceerd. 
Mevrouw Van de Pol geeft aan dat de VNG met dit dossier bezig is. De heer Luyckx geeft aan dat 
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Timo Linting hierover informatie kan geven, ook over de financiële consequenties. De heer Luyckx 
stelt voor om dit het gemeentelijk grondstoffenplan (GGP) te formuleren. 
 
De heer Kuipers meldt dat er sprake is van geuroverlast; er is een motie ingediend om hier meer 
aandacht aan te besteden. De gemeente heeft een aantal klachten ontvangen. Spreker vraagt of het 
mogelijk is om vanuit het CAW een oproep te doen aan HVC om deze geuroverlast te voorkomen of 
althans te minimaliseren. De vergadering stemt in met dit voorstel. De heer Bosma neemt dit mee. 
 
De heer Mogezomp verwijst naar de plustaken die ook in de prognose 2020 zijn opgenomen, zoals 
beleidsondersteuning, handhaving en plaagdierenbestrijding. In de nieuwe DVO blijft het bestaande 
niveau gehandhaafd, tenzij er hierover een besluit wordt genomen in 2020. In het CPO is hierover 
gesproken en daaruit kwam naar voren dat het logisch lijkt deze onderdelen te bespreken in het kader 
van de GGP, waarbij besluitvorming in de eerste helft van 2020 plaatsvindt. Er is na besluitvorming tijd 
nodig om dit bij HVC om te buigen. De heer Mogezomp wijst er op dat wanneer beleidsondersteuning 
vanuit HVC wordt geschrapt, dit tot een verlaging van het wha-tarief kan leiden en spreker adviseert 
om dit in beraad te nemen. De aanwezigen nemen dit mee. 
 
De heer Luyckx geeft aan het dossier CAW de komende tijd over te dragen aan mevrouw Heutink. 
 
Mevrouw Van de Pol meldt dat de samenwerking met Schoner Noord-Holland in een actie tegen 
zwerfvuil goed is bevallen, alles was uitstekend geregeld.  
 
Mevrouw Van de Pol sluit het overleg. 
 


